

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 23 November 2019 (23.11.2019)

Information valid as of: 08 May 2020 (08.05.2020)

Report generated on: 19 September 2020 (19.09.2020)

(10) Publication number:

WO2020/111578

(43) Publication date:

04 June 2020 (04.06.2020)

(26) Publication language:

Korean (KO)

(21) Application Number:

PCT/KR2019/015318

(22) Filing Date:

12 November 2019 (12.11.2019)

(25) Filing language:

Korean (KO)

(31) Priority number(s):

10-2018-0151688 (KR)

(31) Priority date(s):

30 November 2018 (30.11.2018)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

A47J 19/02 (2006.01); A47J 19/06 (2006.01)

(71) Applicant(s):

NUC ELECTRONICS CO., LTD. [KR/KR]; 280, Nowon-ro Buk-gu, Daegu 41548 (KR) (for all designated states)

(72) Inventor(s):

KIM, Jong Boo; 103-2002, 82, Daehyeon-ro 10-gil Buk-gu, Daegu 41573 (KR)

(74) Agent(s):

ENVISION PATENT & LAW FIRM; 8F, 16, Teheran-ro 70-gil Gangnam-gu Seoul 06193 (KR)

(54) Title (EN): JUICER

(54) Title (FR): CENTRIFUGEUSE

(54) Title (KO): 착즙기

(57) Abstract:

(EN): The present invention comprises: a power supply unit provided with a motor; a pressing unit including a first pressing plate and a second pressing plate which receive power from the power supply unit and are transported in the left and right directions, respectively, so as to be separated or brought together; a cartridge input unit formed such that an object for juice extraction can be input at an upper portion of the pressing unit; a cartridge formed to be holdable between the first pressing plate and the second pressing plate and having a pouch-shaped opening portion that communicates with the cartridge input unit; and a blender for cutting the object for juice extraction in the upper portion of the cartridge. A crushing part, provided with a blade rotated by a motor, is disposed inside the blender. The crushing part has: a slide cover that allows opening and closing in one side direction; and a blender discharge port (540) that allows communication with the cartridge input port at the other side.

(FR): La présente invention comprend : une unité d'alimentation électrique pourvue d'un moteur ; une unité de pressage comprenant une première plaque de pressage et une seconde plaque de pressage qui reçoivent de l'énergie provenant de l'unité d'alimentation électrique et sont transportées dans les directions gauche et droite, respectivement, de façon à être séparées ou rapprochées l'une de l'autre ; une unité d'entrée de cartouche formée de telle sorte qu'un objet destiné à extraction de jus puisse être entré au niveau d'une partie supérieure de l'unité de pressage ; une cartouche formée pour être maintenue entre la première plaque de pressage et la seconde plaque de pressage et comportant une partie d'ouverture en forme de poche qui communique avec l'unité d'entrée de cartouche ; et un mélangeur destiné à couper l'objet pour extraction de jus dans la partie supérieure de la cartouche. Une partie de broyage, pourvue d'une lame entraînée en rotation par un moteur, est logée à l'intérieur du mélangeur. La partie de broyage comprend : un couvercle coulissant qui permet l'ouverture et la fermeture dans une direction latérale ; et un port d'évacuation de mélangeur (540) qui permet une communication avec le port d'entrée de la cartouche de l'autre côté.

(KO): 본 발명은, 모터가 구비된 동력제공부와, 상기 동력제공부로부터 동력을 전달받아 이격 또는 밀착되게 각각 좌우로 이송되는 제1압착판 및 제2압착판으로 구성된 압착부와, 상기 압착부 상부에 착즙대상물이 투입될 수 있도록 형성된 카트리지투입부와, 상기 제1압착판과 제2압착판 사이에 거치될 수 있도록 형성되며, 상기 카트리지투입부와 연통되는 주머니형태의 개구부를 가지는 카트리지와, 상기 카트리지 상부에 착즙대상물을 절삭하는 블렌더를 포함하며, 상기 블

렌더는 내부에 모터에 의해 회전하는 칼날이 구비된 파쇄부가 형성되고, 상기 파쇄부에는 일측방향으로 개폐가능하도록 슬라이드 커버가 구성되며, 타측으로는 상기 카트리지지투입구와 연통되게 블렌더배출구(540)가 형성된다.

International search report:

Received at International Bureau: 26 February 2020 (26.02.2020) [KR]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Not available

(81) Designated States:

AE, AG, AL, AM, AO, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BH, BN, BR, BW, BY, BZ, CA, CH, CL, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DJ, DK, DM, DO, DZ, EC, EE, EG, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, GT, HN, HR, HU, ID, IL, IN, IR, IS, JO, JP, KE, KG, KH, KN, KP, KW, KZ, LA, LC, LK, LR, LS, LU, LY, MA, MD, ME, MG, MK, MN, MW, MX, MY, MZ, NA, NG, NI, NO, NZ, OM, PA, PE, PG, PH, PL, PT, QA, RO, RS, RU, RW, SA, SC, SD, SE, SG, SK, SL, SM, ST, SV, SY, TH, TJ, TM, TN, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VC, VN, ZA, ZM, ZW

European Patent Office (EPO) : AL, AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, ES, FI, FR, GB, GR, HR, HU, IE, IS, IT, LT, LU, LV, MC, MK, MT, NL, NO, PL, PT, RO, RS, SE, SI, SK, SM, TR

African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GQ, GW, KM, ML, MR, NE, SN, TD, TG

African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : BW, GH, GM, KE, LR, LS, MW, MZ, NA, RW, SD, SL, ST, SZ, TZ, UG, ZM, ZW

Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, RU, TJ, TM